
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: a Kartal Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. október 

14.-én megtartott rendes testületi ülésén. 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácskozó terme

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint

Meghívottként részt vett az ülésen:

Balogh Zoltánné jegyző

Ritecz György ügyvezető DAKÖV Kft.

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági irodavezető

Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester köszönti a Képviselő-testület tagjait, 

Jegyző Asszonyt, és a megívott vendégeket. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 9 

megjelent fővel határozatképes, az ülést megnyitja.

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Szásziné Győri Éva képviselőt és Oláh Klára 

alpolgármestert javasolja elfogadni. A javaslattal a Képviselő-testület egyetért.

Napirendi javaslat:

• • • • A DAKÖV Kft. által a 2016-2030 évekre készített „Gördül ő Fejlesztési 

Tervek” megtárgyalása

• • • • Döntés a családsegítő és gyermekjóléti feladatok jövőbeni ellátásának 

módjáról

• • • • Döntés egy darab kertészeti traktor vásárlásáról

• • • • Döntés az Önkormányzat tulajdonát képező Ford Transit kisteherautó 

javíttatásáról

• • • • Döntés a sár miatt járhatatlanná vált három db. út zúzott kővel való 

javíttatására vonatkozóan bekért árajánlatokról.

• • • • Döntés a közmeghallgatás időpontjáról.

• • • • Tájékoztatás a két ülés között történt intézkedésekről.
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A Képviselő-testület 9 igen egyhangú szavazattal a javasolt napirendi pontokat 

elfogadja.

Elfogadott napirendi pontok:

• • • • A DAKÖV Kft. által a 2016-2030 évekre készített „Gördül ő Fejlesztési 

Tervek” megtárgyalása

• • • • Döntés a családsegítő és gyermekjóléti feladatok jövőbeni ellátásának 

módjáról

• • • • Döntés egy darab kertészeti traktor vásárlásáról

• • • • Döntés az Önkormányzat tulajdonát képező Ford Transit kisteherautó 

javíttatásáról

• • • • Döntés a sár miatt járhatatlanná vált három db. út zúzott kővel való 

javíttatására vonatkozóan bekért árajánlatokról.

• • • • Döntés a közmeghallgatás időpontjáról.

• • • • Tájékoztatás a két ülés között történt intézkedésekről.

• • • • A DAKÖV Kft. által a 2016-2030 évekre készített „Gördül ő Fejlesztési 

Tervek” megtárgyalása

Előterjesztő: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Előadó: Ritecz György ügyvezető DAKÖV Kft.

Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester: Az ezzel kapcsolatos nagy 

mennyiségű anyagot képviselőtársaim megkapták, gondolom mindenki átnézte, és 

megismerkedett a tartalmával.

Megkérem Ritecz György urat a DAKÖV Kft. ügyvezetőjét, hogy az itt megjelent 

vendégeket és a tévénézőket legyen szíves tájékoztatni a „Gördülő Fejlesztési Terv” 

tartalmáról, szükségességéről, menetéről.
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Ritecz György ügyvezető DAKÖV Kft.: Tisztelt Polgármester asszony, Képviselő-

testület!

Aki korábban is képviselő volt a testületben az emlékszik, hogy régebben évente 

találkoztunk, mivel az önkormányzat volt a víz és csatornadíjak árhatósága. Ahogy az 

infláció emelkedett, annak megfelelően általában javaslatot tettünk a víz és 

csatornadíjak módosítására. 2011-ben megszületett a Víziközmű-szolgáltatásról szóló 

2011. évi CCIX. törvény, és az óta nem igen találkoztunk. Ennek pedig az az oka, 

hogy a törvény több rendelkezést tartalmaz. Többek között az előbb említett ár-

megállapítási jogot áttelepítette a minket felügyelő miniszterhez, aki jelenleg a 

nemzeti fejlesztési miniszter.

Sajnálatos módon a miniszter úr 2011 óta nem élt ár-megállapítási jogával. Ezt a 

szolgáltatást a rezsicsökkentés is érinti. Ezért a megszavazott árakból még 10 %-ot 

engednünk is kellett, és ezen az áron végezzük a szolgáltatást. El kell mondanom, 

hogy nagyon nehezen. Ehhez egyéb terhek is járultak. A közműadót is bevezették, az 

általunk üzemeltetett valamennyi víz és csatornavezetékre évente 125 Ft adót kell 

fizetnünk. Ez a DAKÖV Kft. teljes területén évente 400 millió Ft. A rezsicsökkentés 

pedig kb. a másik 400 millió Ft. A DAKÖV Kft. éves szolgáltatási díjbevétele 4,5 

milliárd Ft. Ebből kb. 500.000 Ft a közület, és 4 milliárd a lakosság. Tehát 800 millió 

Ft-tal kevesebb összegből gazdálkodhatunk.

Az előbb említett törvény emellett a rendelkezés mellett több új rendelkezést is 

hozott. Az egyik pedig nagyon helyesen a jövőbe tekint, és azt mondja a Vízi közmű 

tulajdonos önkormányzatnak, hogy gondolkodjon előre és mérje fel, hogy a vízi 

közművein a következő 15 évben milyen beruházásokat és felújításokat kell 

végrehajtania.

Elég nehéz az önkormányzattól egy ilyen feladat elvégzését kérni, hiszen egy vízi 

közmű szolgáltató jobban ismeri ezt a területet. Minket ezért hoztak létre. Az 

önkormányzattól mi átvállaltuk ennek a Gördülő Fejlesztési Terv-nek az elkészítését, 

amit a törvény előír.

Ennek a tervnek két része van. Az egyik része a beruházási- a másik a felújítási és 

pótlási terv. A rendelkezésünkre álló bevételekre kellene ezt a tervet elkészíteni. De 

említettem, hogy a bevételek nem nyújtanak fedezetet a szükséges felújításokra, 

pótlásokra. Ezért a tervünk nagyrészt forráshiányos feladatokat tartalmaz. Mi úgy 

gondoljuk, hogy üzemeltetőként az a kötelezettségünk, hogy műszakilag 
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meghatározzuk azokat a feladatokat, amiket el kell végezni. Aztán, hogy az előttünk 

álló 15 évben majd hogy tudunk erre forrást teremteni, az egy másik feladat.

Önök, mint önkormányzat évente költségvetést készítenek így tudják milyen nehéz a 

következő egy évre előre gondolkodni. Ha most 15 évre kellene előre gondolkodni, 

hogy ezen a szép településen mit tudnának csinálni, Önök is nehéz helyzetben 

lennének és mi is elég nehéz helyzetben lennénk. 

Ennek ellenére megküzdöttünk a feladattal, elhoztam két kollégámat. Kovács Andrást 

a vízellátás vezetőjét, aki egy pár éve dolgozik nálunk. A szennyvízelvezetés, tisztítás 

felelőse pedig Tóth Tibor üzemvezető kollégám, akit már valószínűleg ismernek. Ők 

dolgozták ki a részleteket. Ha valakinek kérdése lenne a tervvel kapcsolatosan, akkor 

ők tudnak segíteni ebben.

A DAKÖV Kft. jelenleg 61 településen végez víziközmű-szolgáltatást. A vízellátó, 

szennyvíz rendszerek, a tisztító telep is külön rendszer. A DAKÖV Kft. jelenleg 82 

víziközmű rendszert üzemeltet. Ezeket a terveket ennyi rendszerre kellett elkészíteni.

Önök három rendszerben tulajdonosok. A vízellátást a Galga menti regionális 

vízműről biztosítjuk. Tehát Önök előtt van ennek a regionális vízműnek egy gördülő 

fejlesztési terve. A szennyvízben is két vízi közmű rendszerben érintettek, mert a 

szennyvíztisztító telepük közös tulajdonban van Verseggel. Tehát az egyik víziközmű 

rendszer a Kartal-Versegi közös szennyvíztisztító telep, a másik rendszer Kartal 

nagyközség csatornahálózata, aminek az egyedüli tulajdonosa az önkormányzat.

Ezt a három tervet küldtük el Önöknek, amiben tulajdonképpen az első év az, ami 

ténylegesen tervezhető, belátható és végrehajtható. Örömmel vettük tudomásul, hogy 

Kartal-Verseg bekerült az Európai uniós támogatottak körébe. Most nem KEOP, 

hanem KEHOP támogatási ígérvényünk van a szennyvíztisztító telep átépítésére. 

Természetesen a beruházási tervünk ezt a tisztító fejlesztést tartalmazza 600 millió Ft 

összegben. Folynak ennek a beruházásnak az előkészületei. Kissé nehézkesen, de 

bízunk benne, hogy jövőre ez a beruházás mindenféleképpen elindul és egy-két év 

alatt befejeződik.

A csatornahálózaton túl nagy dolgokat nem tudunk tervezni. Itt az átemelő szivattyú 

cserét tervezzük, kerítésjavításokat, a rossz aknáknak a javítását, felújítását. A víznél 

pedig (regionális vízműről van szó) gondoskodnunk kell a vízbázis víztermelő 

kapacitásának a szinten tartásáról. Turán fúrtunk már egy új kutat, amikor még Galga 

Menti Vízi közmű Kft. voltunk. Akkor még jobban voltak forrásaink. Ennek a kútnak 
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tervezzük a bekötését. Mind a hálózat mind a kútgépészeti részét. 

Tulajdonképpen ezek a legfontosabb részek ebben a gördülő fejlesztési tervben. Én 

kérem a tulajdonos önkormányzat Képviselő testületét, hogy a három tervet 

szíveskedjen jóváhagyni.

Az Önök jóváhagyásával benyújtjuk a felügyeleti hatóságunkhoz, aki most jelenleg a 

Magyar Energetikai és Közmű- Szabályozási Hivatal. Ezt ők átnézik és vagy 

jóváhagyásra, vagy hiánypótlásra visszaadják. A végső mozzanat az lesz, hogy a 

hivatal majd jóváhagyja ezt a tervet, és a végrehajtást majd ellenőrzi.

Elképzelhető, hogy a víz- és csatornadíj megállapítása miatt nem találkozunk évente.

Viszont a gördülő fejlesztési tervet mindig egy évvel meg kell hosszabbítani, ami egy 

kötelező feladat. Ezért ennek a tervnek az ismételt átdolgozása kapcsán találkozunk, 

ha lesznek szívesek meghívni. És az adott évet meg tudjuk tárgyalni. 

Köszönöm, hogy meghallgattak, és kérem a terv jóváhagyását lehetőség szerint.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Köszönöm szépen Ritecz György úr 

tájékoztatását. Amikor polgármester lettem, akkor találkoztam egy ügyirat révén 

azzal, hogy ezt a gördülő fejlesztési tervet már korábban el kellett volna készíteni. 

Felszólítottak hiánypótlásra ez ügyben. Köszönöm a DAKÖV Kft.-nek, hogy ezt 

méltányos díjért elkészítette.

Átadom a szót a képviselő társaimnak, hogy kérdéseiket tegyék fel a DAKÖV Kft. 

munkatársainak a tervekkel kapcsolatban.

Kalcsó Tibor képviselő: Egy rövid kérdésem lenne Ritecz úr felé, a régen beépített 

eternit csövekkel kapcsolatban. Van-e kilátásban ezeknek a közel 30 éves csöveknek a 

javítása, cseréje a jövőben? 

Ritecz György ügyvezető DAKÖV Kft.: Kalcsó képviselő úr jól tudja, azbeszt cement 

csövekből áll a hálózat Kartalon. A fejlődéssel először műanyag csövekre tértünk át, 

majd PVC csövekre. Most hegesztett csöveket használunk. A fejlettebb államok 

öntött vascsövekből építik újra a vízvezeték hálózatot.

Igen egyetértek azzal, hogy át kellene építeni a hálózatot, de ez csak uniós pályázat 

útján lehetséges. Jelenleg ebben a ciklusban sajnos erre nincs lehetőség. Abban igaza 

van a képviselő úrnak, hogy költséghatékonyabb lenne a vízvezeték hálózat 
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rekonstrukciója.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: További kérdések a képviselők 

részéről?

Urbán Attila képviselő: Ha jól értelmeztem, jövőre sikerül megépíteni az új 

szennyvíztisztító telepet. Abból a 600 millió Ft-os támogatásból, amit az 

önkormányzat megpályázott meg valósítható ez?

Ritecz György ügyvezető DAKÖV Kft:. Nem mi vagyunk ennek a tervnek a 

beruházói, nem a DAKÖV Kft. fogja végrehajtani. A beruházási terv mindent 

tartalmaz, ami a településen felmerülhet. Mi ezt a forrást, európai uniós támogatásként 

tüntettük fel.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Tisztában kell lenni azzal, hogy a 

DAKÖV Kft. üzemeltető és nem beruházó. Úgy emlékszem, több Képviselő-testületi 

ülésen tájékoztattam képviselőtársaimat arról, hogy az előző pályázatunkat a 

szennyvíztisztító telep fejújításával kapcsolatban forráshiány miatt elutasították.

Majd újra kellett pályázni. Tavaly decemberben a Kormány létrehozta az NFP 

(Nemzeti Fejlesztési Programiroda) Nonprofit Kft.-t. A szennyvíztisztító telep 

felújításával kapcsolatos projektet ez a nonprofit Kft. végzi. Nekünk annyi volt a 

feladatunk, hogy felvegyük a kapcsolatot az üzemeltetővel, (DAKÖV Kft.) és a 

tervezővel. Az eredeti, 6 évvel ezelőtt elkészült tervet –technológia és paraméterek 

változása miatt– Nádudvari úr átdolgozta. Ez az egész projekt jelenleg a nonprofit 

Kft.-nél van.

A legutóbbi egyeztető tárgyaláson azt az ígéretet kaptuk, hogy 2016 augusztus 

környékén kezdődnek a tényleges munkálatok. 

Ez a DAKÖV Kft. érdeke is, hiszen folyamatosan bírságot fizetnek a jelenlegi rossz 

működés miatt.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Van-e további kérdés? Amennyiben 

nincs, a három tervvel kapcsolatban három testületi határozatot szeretnék 

megszavaztatni.
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Az első határozati javaslatom a következő: 

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az 53. sorszámú, 23-22488-1-

002-00-02 MEKH azonosító kódú, KRTLVRSG-SZV megnevezésű, Kartal, Verseg 

településekre vonatkozó közműves szennyvízelvezetés, és tisztítás 2016-2030-as 

évekre vonatkozó Gördülő Fejlesztési Tervet jóváhagyja.

Aki ezzel egyetért, kérem, hogy kézfelemeléssel szavazzon.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

86/2015.(X.14.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az 53. sorszámú, 23-22488-1-

002-00-02 MEKH azonosító kódú, KRTLVRSG-SZV megnevezésű, Kartal, Verseg 

településekre vonatkozó közműves szennyvízelvezetés, és tisztítás 2016-2030-as 

évekre vonatkozó Gördülő Fejlesztési Tervet jóváhagyja.
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A Képviselő-testület megbízza a DAKÖV Kft-t (székhelye: 2370 Dabas, Széchenyi u. 

3.), hogy a Terv engedélyeztetési eljárását folytassa le.

Felelős: Dabas és Környéke Vízügyi Kft.

Határidő: jogszabály szerint.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester:

Második határozati javaslatom a következő:

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testület az 54. sorszámú, 22-30696-1-

001-00-06 MEKH azonosító kódú, KRTL-SZV megnevezésű, Kartal területére 

vonatkozó közműves szennyvízelvezetés és tisztítás 2016-2030-as évekre vonatkozó 

Gördülő Fejlesztési Tervét jóváhagyja.

Aki ezzel egyetért, kérem, hogy kézfelemeléssel szavazzon.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

87/2015.(X.14.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testület az 54. sorszámú, 22-30696-1-

001-00-06 MEKH azonosító kódú, KRTL-SZV megnevezésű, Kartal területére 

vonatkozó közműves szennyvízelvezetés és tisztítás 2016-2030-as évekre vonatkozó 
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Gördülő Fejlesztési Tervét jóváhagyja.

A Képviselő-testület megbízza a DAKÖV Kft-t (székhelye: 2370 Dabas, Széchenyi u. 

3.), hogy a Terv engedélyeztetési eljárását folytassa le.

Felelős: Dabas és Környéke Vízügyi Kft.

Határidő: jogszabály szerint

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester:

Harmadik határozati javaslatom a következő:

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a 38-as sorszámú, 11-09593-1-

011-00-13 azonosító kódú, GLGMENT-IV megnevezésű, Aszód, Bag, Domony, 

Galgahévíz, Galgamácsa, Hévízgyörk, Iklad, Kartal, Vácegres, Váckisújfalu, Tura 

településekre 2016-2030-as évekre vonatkozó Gördülő Fejlesztési Tervet jóváhagyja.

Aki ezzel egyetért, kérem, hogy kézfelemeléssel szavazzon.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

88/2015.(X.14.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a 38-as sorszámú, 11-09593-1-

011-00-13 azonosító kódú, GLGMENT-IV megnevezésű, Aszód, Bag, Domony, 
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Galgahévíz, Galgamácsa, Hévízgyörk, Iklad, Kartal, Vácegres, Váckisújfalu, Tura 

településekre 2016-2030-as évekre vonatkozó Gördülő Fejlesztési Tervet jóváhagyja.

A Képviselő-testület megbízza a DAKÖV Kft-t (székhelye: 2370 Dabas, Széchenyi u. 

3). hogy a Terv engedélyeztetési eljárását folytassa le.

Felelős: Dabas és Környéke Vízügyi Kft.

Határidő: jogszabály szerint.

Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester: Megállapítom, hogy Kartal 

Képviselő-testülete a három gördülő fejlesztési tervet egyhangúan jóváhagyta. 

Felkérjük a DAKÖV Kft.–t hogy képviseljenek az engedélyeztetési eljárásban minket. 

Köszönöm a munkájukat, és azt hogy eljöttek.

Amennyiben van idejük, szívesen látjuk Önöket a továbbiakban is.

Ritecz György ügyvezető DAKÖV: Köszönjük és kérem a Képviselő-testület 

megértését. További jó munkát kívánunk, viszontlátásra!

• • • • Döntés a családsegítő és gyermekjóléti feladatok jövőbeni ellátásának 

módjáról

Előterjesztő: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Képviselő társaim megkapták az 

ezzel kapcsolatos anyagot, ami az aszódi polgármester úrtól érkezett.

Az Országgyűlés elfogadott egy törvényt, aminek értelmében a gyermekvédelmi 

tárgyú törvényeket 2016.01.01-vel módosítja. A benne szereplő szolgáltatásokat 

települési szinten elérhető kötelező szolgáltatásokká nyilvánította.

Az új feladatmegosztás a szerint alakul, hogy a települési önkormányzatok 

feladatkörében maradnak a lakóhely szintű minimum szolgáltatások és általános 

segítő feladatok biztosítása. A hatósági feladatokhoz kapcsolódó gyermekek 

védelmére irányuló tevékenységek, valamint a speciális szolgáltatások biztosítása a 

járásszékhely települési önkormányzatokhoz kerülnek. Tehát egy törvénymódosítás 
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által bizonyos gyermekvédelmi feladatok itt maradnak, más feladatok átkerülnek a 

járásszékhelyhez. Az írásos anyagnak van egy határozati javaslati része is. Miszerint a 

testület döntsön úgy (a törvény alapján), hogy a családsegítő és gyermekjóléti 

feladatok ellátását a jövőre nézve is az Aszódi és Társult Önkormányzatok Szociális 

és Gyermekjóléti Társulása keretében kívánja biztosítani. Annyit szeretnék még ehhez 

az írásos anyaghoz szóban hozzátenni, hogy ez a társulás eddig is nagyon jól 

működött. Azt is tudjuk, hogy egy feladatnak az ellátása, ha társulás formájában látjuk 

el, a finanszírozás az állam részéről mindig kedvezőbb. Jelenleg a szociális és 

gyermekjóléti feladatokat társulás útján látjuk el, ami nekünk évente 1,5 millió Ft-os 

terhet jelent. Ha önállóan szeretnénk ellátni ezt a feladatot, akkor fel kellene venni egy 

vezetőt, dolgozókat, akik ezt a feladatot ellátják. Ami egy hatalmas anyagi teher lenne 

részünkre. Ez egy nagyon jól működő szolgálat volt eddig, a lakosok részéről csak 

pozitív visszajelzéseket kaptunk a szociális és gyermekjóléti munkatársak 

tevékenységével kapcsolatosan. 

Ezért azt javasolom a Képviselő-testületnek, hogy ezt a határozati javaslatot fogadják 

el. Mielőtt szavaznánk, felkérem Dr. Gyöngy Mónikát a Művelődési és Szociális 

Bizottság elnökét, hogy mondja el a bizottság javaslatát.

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Köszönöm szépen, 

tárgyaltunk a bizottsági ülésen erről a témáról.

Arra az álláspontra jutottunk, hogy ez egy jól működő rendszer, amivel kapcsolatban 

kifogás nem jutott a tudomásunkra. Ha elfogadjuk ezt a határozati javaslatot, amit a 

polgármester asszony az előbb ismertetett, akkor azt fogadjuk el, hogy a jövőre nézve 

semmi változás nem történik a rendszer működésében. 

A bizottság javasolja a képviselő testületnek, hogy az ismertetett határozati javaslatot 

fogadja el.

Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a 

családsegítő és gyermekjóléti feladat ellátását a jövőre nézve is az Aszód és Társult 

Önkormányzatok Szociális és Gyermekjóléti Társulása keretében látja el Kartal, úgy 

kérem, hogy kézfelemeléssel szavazzon.

SZAVAZÁS
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

89/2015.(X.14.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a családsegítő és gyermekjóléti 

feladatellátást a jövőre nézve is az Aszód és Társult Önkormányzatok Szociális és 

Gyermekjóléti Társulása keretében kívánja biztosítani.

• • • • Döntés egy darab kertészeti traktor vásárlásáról

Előterjesztő: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Véleményezi: Pénzügyi Bizottság

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Ehhez a napirendi ponthoz egy kis 

szóbeli kiegészítést fűznék. Nagy örömünkre az önkormányzat anyagi helyzete 

szeptember 20-a körül erősen stabilizálódott. Ez köszönhető a 17.8 millió Ft 

rendkívüli állami támogatásnak és az adócsoport munkájának, akik a régmúlt időkből 

be nem hajtott adókat nagy intenzitással hajtják be. Jelenleg közel 37 millió Ft-ja van 

az önkormányzatnak.

Ezért azt gondoltuk van lehetőségünk vásárolni egy kistraktort. Később ezt 

kiegészítenénk több tartozékkal (hótoló, sózó, fűkasza, ároktisztító).

Ezt a Pénzügyi bizottsági ülésen megtárgyalták a tagok. Felkérem Langa Gábort a 

Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy tájékoztasson a bizottság javaslatáról ezzel a 

napirenddel kapcsolatban.

Langa Gábor Pénzügyi Bizottság elnöke: Egy kistraktornak nagyon nagy hasznát 

venné az önkormányzat. A bizottság úgy döntött, hogy a jelenlegi egy árajánlat mellé 

további árajánlatokat kér. Szeretnénk a kertészeti pályázatot is megpróbálni, állami 

támogatás reményében. 
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Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Megkérdezem a képviselő társaimat, 

ezzel kapcsolatban van-e kérdésük? 

Szásziné Győri Éva képviselő: Az lenne a kérdésem, hogy a megvásárlásra kerülő 

traktort ki fogja vezetni, ki lesz a felelőse?

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Természetesen ezt is átgondoltuk. 

Szabó István dolgozónk vezetné ezt a járművet, aki erre vonatkozó jogosítvánnyal is 

rendelkezik.

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Az árajánlatban úgy 

láttam, hogy a kiegészítők magas áron szerepelnek. Az lenne a kérdésem, hogy 

használt kiegészítők vásárlásában gondolkodhatunk-e?

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: A használt dolgoktól idegenkedek, 

mert egy ideig használható, aztán nagy eséllyel kidobott pénz.

Szarvas Csabaképviselő: Ennek a traktornak megvan a saját adaptere, amit hozzá 

lehet csatlakoztatni. Ehhez kapcsolódik egy garancia is. A használt dolgokkal 

kapcsolatban hasonló a véleményem, mint a Polgármester Asszonynak.

Szerintem is gyűjtsünk be több árajánlatot. Viszont nagy hasznát vennénk ennek a 

traktornak, mivel sok olyan munkát tudnánk elvégezni vele, amikért jelenleg külön 

fizetünk bérmunka fejében.

Urbán Attila képviselő: Én utánanéztem a rézsűkaszának, és nem találtam 

használtan. 

Bognár László képviselő: Nem kellene teljesen elzárkózni a használt alkatrész 

vásárlásának az ötletétől. Akkor tudnánk jobban körülnézni ez ügyben, ha már tudjuk, 

milyen típusú járművet választanánk. Én a családi vállalkozás részére vásároltam 

tavasszal egy kis egy tengelyes traktort. Jó néhány munkaeszközt interneten, hirdetési 

oldalakon, negyed áron meg tudtam vásárolni. Tudni kell, hogy az úgy nevezett 
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passzív eszközök, amelyek vontatottak vagy erőátvitellel működnek, sokkal kevésbé 

hibásodhatnak meg, mint amiben van valamilyen motor egység. Sokkal olcsóbban, 

egészen újszerű állapotban levő eszközhöz jutottam három esetben. Más 

önkormányzatokat is meg lehet ez ügyben keresni.

Kalcsó Tibor képviselő: Úgy gondolom, hogy mindenfajta erőgépnél feltétel, hogy 

legyen rajta fülke, ami az időjárástól védi azt aki benne ül. A használt alkatrész 

vásárlásába én nem mennék bele, mert az egy nagy rizikó. Ahhoz nagyon kellene 

érteni, és ha már valakinek fizetünk az esetleges javításokért, akkor a munkadíj elviszi 

egy új jármű árát. Ha egy becsületes szorgalmas ember kezeli, és szerintem a Szabó 

István ilyen, akkor akár 10-20 évig is használható lesz.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Van-e még valakinek hozzászólása? 

Akkor köszönöm az eddig elhangzott építő jellegű hozzászólásokat. 

A bizottság javaslatával egyetértve, további árajánlatokat kérünk képviselőtársaim 

segítségével. A következő testületi ülésen visszatérünk erre a témára.

Aki ezzel a javaslatommal egyetért, az kérem, hogy kézfelemeléssel szavazzon.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

90/2015.(X.14.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete elvileg egyetért azzal a 

szándékkal, hogy az önkormányzat vásároljon egy kistraktort. 

Megbízza a polgármestert a további árajánlatok bekérésével.

Felelős: Némethné dr. Keresztes Katalin polgármester

Határidő: 2016. március 30.
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• • • • Döntés az Önkormányzat tulajdonát képező Ford Transit kisteherautó 

javíttatásáról

Előterjesztő: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Véleményezi: Pénzügyi Bizottság

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: A Ford Transit kisteherautónk 2009 

márciusában került megvásárlásra szalonból, teljesen új állapotban. Szabó István 

dolgozónk tájékoztatása alapján már az autó megvásárlásakor sok hibát észleltek. 

Kezdettől fogva rengeteg olajat fogyasztott a motor. Sajnos az adás-vételi szerződés 

szerinti 2 éves garancia lehetőségével nem élt az akkori önkormányzat.

A gépjármű mostanra olyan rossz állapotba került, hogy már nem lehetett vele 

közlekedni.

Emiatt az autót szeptember elején autószerelőhöz vitték. A szerelőtől árajánlatot 

kértünk a javítás összegére, ami megdöbbentően magas, majdnem 1 millió Ft.

Képviselő társaim segítségével több autószerelővel is beszéltünk. Sajnos senki nem 

vállalja már fel ilyen állapotban az autó javítását. Időközben az is kiderült, hogy az 

autó forgalmi engedélyében szereplő motor- és alvázszám nem egyezik az autóból 

kiszerelt motoron szereplő számokkal.

A jelenlegi helyzetben nem látok más megoldást, ismeretlen tettes ellen büntető 

feljelentést kell tenni. Mert valahol- valaki- valamikor egy másik, az okmányokban 

nem szereplő motort szerelt be az autóba.

A Pénzügyi Bizottság tárgyalta ezt a témát, ezért felkérem Langa Gábort a Pénzügyi 

Bizottságelnökét, hogy ismertesse a bizottság javaslatát.

Langa Gábor Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság arra a döntésre jutott, 

hogy a feljelentést meg kell tenni azért, hogy védjük a mostani Képviselő-testületet és 

a Polgármester Asszonyt.

Viszont az autóra szükség van, ezért az volt az egyhangú javaslat, hogy vásároljunk 

egy komplett bontott motort garanciával. Így le vagyunk fedve, hogy nem vagyunk 

bűnösek, és a mostani motor bizonyítéknak megmarad. 

Kalcsó Tibor képviselő: Azt kérem, hogy a sorrendet tartsuk be. Először tegyük meg 
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a feljelentést, és utána szereltessünk bele másik motort. Ez az autó kb. 50.000 km után 

nem kerülhetett volna ilyen állapotba.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Ezt még nem mondtam el, hogy ez 

az autó 60.000 km-t sem tett meg. Főleg településen belül használtuk, nagyon nagy 

távolságok ezzel az autóval nem lettek megtéve. 

Kalcsó Tibor képviselő: Annyit még hozzátennék, hogy legközelebb, ha ilyen 

helyközi mozgásokra veszünk autót, akkor az én véleményem szerint benzines autót 

kellene venni. Mert a dízeles autó ilyen rövidtávon nincs kihasználva. Annak legalább 

100-200 km-t kellene folyamatosan mennie, hogy a szennyet, ami a gázolajban van, 

kidolgozza magából. Egy kisebb fogyasztású benzines autó tökéletesen megfelelne.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Ha legközelebb autót vásárolunk, 

úgyis együtt fogjuk eldönteni, hogy milyet veszünk és mennyiért.

Van-e még egyéb hozzászólás, észrevétel?

Határozati javaslatom, hogy mivel a motor és alvázszám nem egyezik a Ford transit 

autó okmányaiban szereplő számokkal, ezért a Képviselő-testület megbíz engem 

azzal, hogy ismeretlen tettes ellen a rendőrségen és a Közlekedés Felügyeletnél tegyek 

feljelentést. Kérem, hogy kézfelemeléssel szavazzunk.
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SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

91/2015.(X.14.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a megismert adatok birtokában 

megállapítja, hogy az Önkormányzat tulajdonában álló, LKL477 rendszámú, Ford 

gyártmányú, FN-R – Plató SMG típusú nyitott platós gépjármű forgalmi engedélyében 

szereplő motorszáma és alvázszáma nem egyezik a gépjárműből kiszerelt motoron 

lévő számmal és alvázszámmal.

A Képviselő-testület meghatalmazza a Polgármester, hogy ismeretlen tettes ellen 

tegyen büntető feljelentést.

Felelős: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Határidő: haladéktalanul.

Oláh Klára Mária alpolgármester: Szeretnék hozzászólni. Első lépésként 

megtesszük a feljelentést, de az autót célszerű lenne, ha nem vonnák ki forgalomból. 

Ezért egy bontott és nem felújított motort kellene vásárolnunk garanciával, 

Okmányiroda által kitöltött papírokkal.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Határozati javaslatom a bontott 

motor vásárlására árajánlatok bekérése. Aki ezzel egyetért kérem, kézfelemeléssel 

szavazzon.
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SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

92/2015.(X.14.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza a Polgármestert, 

hogy az Önkormányzat tulajdonában álló, LKL477 rendszámú, Ford gyártmányú, FN-

R – Plató SMG típusú nyitott platós gépjárműbe egy komplett bontott motor 

vásárlására kérjen be több autószerelőtől árajánlatot.

Felelős: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Határidő: haladéktalanul.

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Ismervén a 

nyomozóhatóságok gyakorlatát elképzelhető, hogy elsőre nem akarnak foglalkozni a 

feljelentésünkkel. Egy nyomozást elutasító határozat ellen nyolc napunk van, hogy 

panasszal éljünk. Ez idő alatt nem biztos, hogy testületi ülésünk lesz. Második körben 

nagyobb eredménnyel szoktak foglalkozni a feljelentéssel. Ezért ha lehet, egy olyan 

határozattal szeretnénk kiegészíteni, hogy amennyiben a nyomozóhatóság első fokon 

elutasítaná a feljelentésünket, akkor hatalmazzuk fel a Polgármester Asszonyt, hogy 

panasszal élhessen. 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Az természetes, hogy ha egy jogi 
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utat elkezdek, akkor azt végig kell járnom. Erről nem gondolom, hogy külön kellene 

szavazni. 

A bontott motor megrendelésében segítséget kérek képviselő társaimtól. 

Szarvas Csabaképviselő: Véleményem szerint kérjünk árajánlatokat, és azt is meg 

kellene fontolni, hogy ha nincs nagy árkülönbség, akkor új motor vásárlása is szóba 

jöhetne.

Erről a begyűjtött anyagok alapján a testület fog dönteni. 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Kérem a képviselő testületet, hogy 

záros határidőn belül mindenki nézzen utána az árajánlatoknak, és rendkívüli ülésen 

megtárgyaljuk az eredményt. Én ezt egymagamra semmiképpen nem szeretném 

felvállalni.

Mához egy hétre kérem ezt, mivel minél előbb működőképessé kell tenni a 

teherautónkat.

• • • • Döntés a sár miatt járhatatlanná vált három db. út zúzott kővel való 

javíttatására vonatkozóan bekért árajánlatokról.

Előterjesztő: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Véleményezi: Pénzügyi Bizottság

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester:

Vannak még olyan utcák Kartalon, amelyek nincsenek aszfaltozva. A lakosok már 

jelezték felém az ezzel kapcsolatos problémákat.

A Lehel utcának a szolgálati lakások mögötti része esőzések után járhatatlan.

A másik problémás területünk a Dózsa köz, valamint a régi piactérként ismert terület, 

ahol a játszótér is található. Itt van kb. 5-6 ház, ami előtt nincs semmilyen útburkolat.

Ennek a három utcának a járhatóvá tétele érdekében árajánlatokat kértünk be, hogy 

legalább zúzott kővel legyenek lefedve és a sárban ne akadjanak el a gépjárművek. 

Három árajánlat érkezett, amit most szóban ismertetnék:

A Petőfi köznél levő területre a Bau-Ma-Sped Trans Kft.-től érkezett árajánlat 

tartalma a következő: 
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-70 m hosszúságban és 4 m szélességben készítené el ezt az utat. 

Az árajánlat tartalmazza az úttükör készítését, ami 30 cm alkalmatlan talaj 

kitermelését és elszállítását, 25 cm 0/56-os zúzott kő ágyazat készítését és tömörítését 

jelenti. Valamint 5cm 0/22-es zúzott kővel felső réteg terítését és tömörítését. 

Ennek a munkálatnak az összes költsége:

1.330.00

0 Ft+áfa

Ugyan ennek a munkának az elvégzésére a második árajánlat összege: 

1.450.00

0 Ft+áfa

Ugyan ennek a munkának az elvégzésére a harmadik  árajánlat összege:

1.610.000 Ft+áfa

Felkérem Langa Gábort a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság 

javaslatát a Petőfi közre vonatkozó árajánlatokkal kapcsolatban.

Langa Gábor Pénzügyi Bizottság elnöke: A legalacsonyabb árajánlatot választottuk, 

amely a Bau-Ma-Sped Trans Kft. ajánlata 1.330.000 Ft+áfa összegben. 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: A javaslatom az, hogy szavazzunk 

utcánként. Megkérem a képviselő társaimat, hogy aki egyetért azzal, hogy a Petőfi köz 

zúzott kővel való borítására beadott árajánlatok közül a Bau-Ma-Sped Trans Kft. 

árajánlatát fogadjuk el, és felhatalmaznak engem, hogy kössek velük vállalkozási 

szerződést kérem, hogy kézfelemeléssel szavazzon. 

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:
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Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

93/2015.(X.14.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Petőfi közben 

út építésére benyújtott árajánlatokat, s úgy dönt, hogy az út megépítésére a Bau-Ma-

Sped Trans Kft. 1.330.000,-- Ft + ÁFA árajánlatát fogadja el.

A Képvelő-testület felhatalmazza a Polgármester, hogy a vállalkozási szerződést 

kösse meg.

Felelős: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Határidő: haladéktalanul.

A Lehel utcában a Bau-Ma-Sped Trans Kft. a következő árajánlatot tette:

-160 m hosszúságban és 4 m szélességben készítené el ezt az utat. Az árajánlat 

tartalmazza az úttükör készítését, ami 30 cm alkalmatlan talaj kitermelését és 

elszállítását, 25 cm 0/56-os zúzott kő ágyazat készítését és tömörítését jelenti. 

Valamint 5cm 0/22-es zúzott kővel felső réteg terítését és tömörítését. 

Ennek a munkálatnak az összes költsége:

2.400.00

0 Ft+áfa

Ugyan ennek a munkának az elvégzésére a második árajánlat összege: 

2.236.00

0 Ft+áfa

Ugyan ennek a munkának az elvégzésére a harmadik  árajánlat összege:

2.550.000 Ft+áfa

Felkérem Langa Gábort a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság 
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javaslatát a Lehel utcára vonatkozó árajánlatokkal kapcsolatban.

Langa Gábor Pénzügyi Bizottság elnöke: A legalacsonyabb árajánlatot választottuk, 

amely a Kelemen József vállalkozó ajánlata 2.236.000 Ft+áfa összegben. 

Szásziné Győri Éva képviselő: Szeretném megkérdezni a három árajánlatnak a 

tudatában, ha mindhárom munkát az első vállalkozó végezné el, akkor nem lehetne 

alkudni az elvégzett munka árából?

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Ez felvetődött a pénzügyi bizottság 

ülésén is.

Szarvas Csabaképviselő: Az időjárás miatt már így is ki vagyunk csúszva ezeknek a 

munkálatoknak az elvégzéséből, ezért minél előbb el kell dönteni, hogy melyik 

vállalkozót választjuk az árajánlatok figyelembevételével.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: A Lehel utcából egy fiatalember úgy 

jött be, hogy szégyell Pestre felutazni dolgozni, mert sokszor olyan sáros a cipője 

mintha tanyán élne.

Ezért úgy gondolom, a jelenlegi árajánlatok közül válasszunk az idő rövidsége miatt.

Urbán Attila képviselő: Ha több vállalkozót választunk, akkor párhuzamosan tudnak 

haladni a munkák, és ezzel időt nyerünk. 

Oláh Klára Mária alpolgármester: Én is úgy gondolom, hogy minél több helyi 

vállalkozónak adjuk meg a lehetőséget, hogy a saját településén tudjon tevékenykedni.

Szásziné Győri Éva képviselő: Nekem ez új információ, hogy Kartaliak a 

vállalkozók.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Szerintem is pozitív dolog, ha minél 

többen munkát kapnak, hiszen ezzel nő a bevételük és adót tudnak fizetni belőle. 
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Megkérdezem a testületet, hogy aki egyetért azzal, hogy a Lehel utca burkolattal el 

nem látott szakaszára út építésére Kelemen József vállalkozót bízzuk meg, és 

felhatalmaz a testület arra, hogy ezzel az árajánlattal megkössem vele a vállalkozási 

szerződést, úgy kérem, hogy kézfelemeléssel szavazzon.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

94/2015.(X.14.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Lehel utca 

burkolattal el nem látott szakaszára út építésére benyújtott árajánlatokat, s úgy dönt, 

hogy az út megépítésére Kelemen József 2173 Kartal, József A. u. 17/. szám alatti 

lakos vállalkozó 2.236.000,-- Ft + ÁFA árajánlatát fogadja el.

A Képvelő-testület felhatalmazza a Polgármester, hogy a vállalkozási szerződést 

kösse meg.

Felelős: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Határidő: haladéktalanul.

A Dózsa közben a Bau-Ma-Sped Trans Kft. a következő árajánlatot tette:

-90 m hosszúságban és 4 m szélességben készítené el ezt az utat. Az árajánlat 

tartalmazza az úttükör készítését, ami 30 cm alkalmatlan talaj kitermelését és 

elszállítását, 25 cm 0/56-os zúzott kő ágyazat készítését és tömörítését jelenti. 

Valamint 5cm 0/22-es zúzott kővel felső réteg terítését és tömörítését, és szikkasztó 

árok készítését.

Ennek a munkálatnak az összes költsége:

1.570.00

0 Ft+áfa
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Ugyan ennek a munkának az elvégzésére a második árajánlat összege: 

1.700.00

0 Ft+áfa

Ugyan ennek a munkának az elvégzésére a harmadik  árajánlat összege:

1.850.000 Ft+áfa

Felkérem Langa Gábort a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság 

javaslatát a Dózsa közre vonatkozó árajánlatokkal kapcsolatban.

Langa Gábor Pénzügyi Bizottság elnöke: A legalacsonyabb árajánlatot választottuk, 

amely a Bau-Ma-Sped Trans Kft. ajánlata 1.570.000+áfa összegben. 

Szarvas Csabaképviselő: Szeretném elmondani, hogy az egyik lakos egy komoly 

pénzbeli hozzájárulást ajánlott fel.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Egy úr a teljes költségnek a ¾-ed 

részét átvállalja, ha az önkormányzat egy éven belül megcsináltatja az utat.

Aki egyetért azzal, hogy a Dózsa köz burkolattal el nem látott szakaszára út építésére 

a Bau-Ma-Sped Trans Kft.bízzuk meg és meghatalmaz azzal, hogy a vállalkozási 

szerződést megkössem az kézfelemeléssel szavazzon.
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SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

95/2015.(X.14.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Dózsa köz 

burkolattal el nem látott szakaszára út építésére benyújtott árajánlatokat, s úgy dönt, 

hogy az út megépítésére a Bau-Ma Sped Trans Kft 1.570.000,-- Ft + ÁFA árajánlatát 

fogadja el.

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy a vállalkozási szerződést 

kösse meg.

Felelős: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Határidő: haladéktalanul.

• • • • Döntés a közmeghallgatás időpontjáról.

Előterjesztő: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Az önkormányzati törvény előírja, 

hogy évente legalább egyszer közmeghallgatást kell tartani. Szívem szerint többször is 

tartanék, mivel így a lakosok első kézből konkrét információkat, tájékoztatást 

kapnának tőlünk. A november 26-át javasolnám, ez egy csütörtöki nap 18 óra. 

Helyszíne a községháza tanácskozó terme lenne. Nem szeretném az Advent miatt 

halogatni. 

Kalcsó Tibor képviselő távozott a teremből a képviselő-testület 8 fővel továbbra is 
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határozatképes.

Megkérdezem a képviselő társaimat, hogy a fenti időpont megfelelő-e?

Bognár László képviselő: A javaslatom a pénteki nap lenne, akkor talán többen el 

tudnának jönni.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Rendben. Aki egyetért azzal, hogy a 

közmeghallgatás időpontja 2015. november 27-e 18 órakor legyen az kérem 

kézfelemeléssel szavazzon.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

96/2015.(X.14.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 2015.november 27-én 18 órai 

kezdettel a Községháza tanácskozó termében közmeghallgatást tart.

Megbízza a Polgármestert, hogy a közmeghallgatás időpontjáról a lakosságot a Régió 

Plusz Tv-n és Kartal honlapján értesítse.

Felelős: Némethné dr. Keresztes Katalin polgármester

Határidő: 2015. november 12.

• • • • Tájékoztatás a két ülés között történt intézkedésekről.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: 

A legutóbbi, 2015. szeptember 28-án tartott testületi ülés óta eltelt időszakban tett 
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intézkedések, fontosabb események:

Az ÉMÁSZ Nyrt. képviseletében a legutóbbi testületi ülésen jelen volt Kovács Csaba 

műszaki főmunkatárs, aki a képviselők által felvetett módosító javaslatokat átvezette a 

szerződésen, a futamidőt 9 évre csökkentette, és 5 év garanciát vállalt. Az átdolgozott 

szerződést aláírtam. A lakosság tájékoztatása érdekében elmondom, hogy az a 

szerződés arról szól, hogy az egész településen felújításra kerül a közvilágítás 

mégpedig olyan formában, hogy a jelenlegi lámpatestek helyére LED lámpák és 

kompaktcsöves világítótestek kerülnek felszerelésre. A beruházást az ÉMÁSZ 

finanszírozza, az Önkormányzat 9 évig a jelenlegi közvilágítási díjat fizeti, s az 

ÉMÁSZ befektetése lényegében a kevesebb energia fogyasztásból adódó nyereségből 

megtérül, 9 év után pedig a település közvilágítási számlája jelentősen csökkenni fog. 

Ez a fejlesztés december 1. napjáig elkészül.

A kartali 795/56. hrsz-ú, 2240 négyzetméter nagyságú építési terület eladási szándékát 

5.000.000,-- Ft + ÁFA vételáron a Régió Plusz Tv-nél megrendeltem hirdetésre 15 

napra, ez a hirdetés október 19-én 16 órakor jár le.

Október 3-án sajnos végső búcsút vettünk Kartal egyik Díszpolgárától, Petróczy 

Zoltánné Sárikától, az Asszonykórus tagjától. Köszönöm mindazoknak, akik részt 

vettek a temetésén. 

S az élet már csak ilyen, ugyanezen a napon került megrendezésre a 

„Kukoricafesztivál”, ami nagyon színvonalas volt, köszönetet mondok ennek 

megszervezéséért Deák Istvánné Margitkának.

Tájékoztatom továbbá a képviselő-társaimat és a lakosságot, hogy a régi piactéren 

lévő játszótér eredeti állapotban való helyreállítását megkezdtük. Teljesen az eredeti 

állapotába kerül vissza, így nem kell külön engedélyezési eljárás. 

A közmunkásokkal lefestettük a Sportklub kerítését és lábazatát.

Megkezdtük és a település nagy részén elvégeztük a kátyúzási munkát, sajnos az esős 

idő miatt napokig le kellett ezzel állni.

Nagy öröm számomra, hogy végre stabilizálódott az Önkormányzat anyagi helyzete. 

Egy évvel ezelőtt közel 71 millió tartozással vettem át a polgármesterséget, sok 

kifizetetlen számlával. A rendkívül takarékos gazdálkodással, a még el nem évült 

adók behajtásával eljutottunk oda szeptember közepére, hogy egyetlen kifizetetlen 
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számlánk sincs, s még kamatozásra is tudtunk lekötni pénzeszközt. 2016. évre már 

önerőből is tervezhetünk jelentősebb fejlesztéseket.

Nagy segítséget jelentett, hogy 17,8 millió forint rendkívüli támogatásban 

részesültünk a Kormánytól. 

Elmondhatom, hogy a 2015-ös év a stabilitás megteremtésének az éve volt, emellett 

kisebb fejlesztéseket is végrehajtottunk. 

Jelenleg folyamatban van a Művelődési Ház vegyes tüzelésű kazánjának a 

megjavíttatása, ugyanis az elmúlt években a Művelődési Ház télen mindig zárva volt, 

mivel a kazán figyelmetlenség miatt szétfagyott. Gázzal kifűteni azt a hatalmas 

épületet nem lehet, de határozott szándékom, hogy télen is programokkal legyen tele 

az épület.

Több napirend nem volt, a polgármester megköszöni képviselők részvételét és a 

testületi ülést bezárja.

Kmf.

Némethné Dr. Keresztes Katalin Balogh Zoltánné

polgármester jegyző

Szásziné Győri Éva Oláh Klára Mária

jkv. hitelesítő jkv. hitelesítő
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